
Zdravotná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
Košice: 31.3.2010 
Číslo: 1477/2010-RU20-2 
Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 

e-mail: peter.dringus@vucke.sk   
Telefón: 055/7268 295   
Fax: 055/7268 149 

 
 

ZÁPISNICA 
z 2. zasadnutia Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 29.3.2010 
 
Počet prítomných členov:         13 /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:         2 
z toho ospravedlnení:          1 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu 
2. Aktuálne informácie, predsedu komisie, vedúceho odboru zdravotníctva a predsedu 

výboru NR SR pre zdravotníctvo 
3. Informatívna správa o činnosti a problémoch novozaloženej organizácie Nemocnica 

s poliklinikou Štefana Kukuru Michalovce, a.s. – poverený generálny riaditeľ MUDr. 
Ľubomír Rohoň 

4. Návrh Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
(JUDr. Kolesárová – vedúca organizačného odboru) 

5. Návrh vzorového Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja (JUDr. Kolesárová – vedúca organizačného odboru) 

6. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2009  
(Ing. Karafová – vedúca odboru financií) 

7. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
(Ing. Karafová – vedúca odboru financií) 

8. Návrh VZN KSK o bližších podmienkach poskytovania finančného príspevku 
akreditovaného subjektu, právnickej osobe, fyzickej osobe alebo obci na vykonávanie 
opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately na území Košického 
samosprávneho kraja (Ing. Jusková – vedúca odboru sociálnych vecí) 

9. Dodatok k VZN KSK č. 5/2008 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov v školách a školských zariadeniach  
(Ing. Kandráč – vedúci odboru školstva) 

10. Vyhodnotenie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 
kraja za rok 2009 (Ing. Fülop – zástupca riaditeľa ÚKSK) 

11. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Poliklinika Juh 
(JUDr. Szélesová – odbor riadenia a implementácie európskych projektov) 

12. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Poliklinika Východ 
(JUDr. Szélesová – odbor riadenia a implementácie európskych projektov) 



13. Doplnenie uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 642/2009 zo 
dňa 27.04.2009 k Návrhu na vysporiadanie straty z minulých rokov v NsP sv. Barbory 
Rožňava, a.s. 
(Ing. Karafová – vedúca OF a MUDr. Lipčák – vedúci OZ) 

14. Vzdanie sa funkcie člena Dozornej rady Nemocnice s poliklinikou sv. Barbory 
Rožňava, a.s. 
(MUDr. Lipčák – vedúci odboru zdravotníctva) 

15. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 
16. Uznesenie a záver 
 
 
K bodu č. 1 
Zasadnutie Zdravotnej komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie MUDr. Mária 
Grüllingová. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený 
jednohlasne všetkými členmi komisie.  
 
K bodu č. 2 
Jednotliví členovia komisie – neposlanci sa na tomto úvodnom rokovaní predstavili krátkym 
prierezom ich profesionálnej a odbornej kariéry.  
Komisia v rámci tohto bodu programu umožnila vystúpiť PhDr. Jánovi Volnému, PhD. – 
primátorovi mesta Spišská Nová Ves a členovi Predstavenstva NsP Spišská Nová Ves, a.s., 
ktorý komisiu požiadal o zabezpečenie vyčlenenia finančných prostriedkov pre NsP SNV, a.s. 
za účelom zakúpenia nového RTG prístroja, nakoľko ten súčasný je v havarijnom stave.  
Vedúci odboru zdravotníctva MUDr. Lipčák v krátkosti zhrnul členom komisie činnosť 
odboru zdravotníctva za posledné obdobie a načrtol kroky, ktoré bude potrebné v blízkej dobe 
zabezpečiť. Za najdôležitejšie veci za posledné obdobie označil rokovania k LSPP, rokovanie 
komisie na výber strategického partnera, rokovanie so ZP Union, vykonávanie kontrol u 
jednotlivých neštátnych zdravotníckych zariadeniach.  
 
K bodu č. 3 
MUDr. Ľubomír Rohoň v krátkosti zhrnul činnosť a fungovanie NsP Štefana Kukuru 
Michalovce, a.s., ktorá začala svoju činnosť 1.2.2010. Členom komisie prezentoval všetky 
problémy, s ktorými sa organizácia na začiatku svojho fungovania musí vysporiadať. Ide 
najmä o nedostatok finančných zdrojov, nakoľko prvé platby zo zdravotných poisťovní prídu 
na účty NsP s časovým odstupom 2-3 mes. V rámci diskusie k tomuto bodu programu 
vystúpili členovia: MUDr. Grüllingová, MUDr. Farkaš, MUDr. Makohus, MUDr. Mátéová, 
MUDr. Antónyová, MUDr. Sobek, MUDr. Hrdlík a vedúci OZ KSK MUDr. Lipčák. Za 
najväčší problém novovzniknutej organizácie bol označený štartovací kapitál a zabezpečenie 
miezd pre zamestnancov. Členovia konštatovali, že po vymožení všetkých pohľadávok zo 
strany bývalej n.o., bude táto schopná uhradiť všetky svoje záväzky. S týmto konštatovaním 
nesúhlasil OZ KSK a pochybnosti vyslovila aj MUDr. Mátéová. Jednou z možností ako 
vyriešiť zlú finančnú situáciu je podľa členov aj zabezpečenie úveru zo strany KSK. Vedúci 
odboru zdravotníctva KSK však informoval o nepriaznivej finančnej situácii KSK.  
MUDr. Sobek predstavil členom komisie pohľad na situáciu zo strany zdravotnej poisťovne. 
Konštatoval, že úsporné kroky, ku ktorým poisťovňa pristúpila, boli nutné. Činnosť medzi 
dvoma zariadeniami NsP TV, a.s. a NsP MI, a.s. bude potrebné koordinovať a pravdepodobne 
pristúpiť k určitým racionalizačným opatreniam. Clearing, ktorý poisťovňa vykonávala 
v minulosti už niekoľko rokov nefunguje a poisťovňa tiež nemá podrobné informácie 
o hospodárení jednotlivých zdravotníckych zariadení.  
 



Uznesenie č. 14/2010 
Zdravotná komisia berie na vedomie informatívnu správu povereného riaditeľa NsP Š.K. 
Michalovce, a.s., zároveň podporuje riešenie finančného deficitu vzniknutého pri prechode 
NsP z n.o. na a.s. a poveruje predsedníčku Zdravotnej komisie pri Zastupiteľstve KSK 
a vedúceho odboru zdravotníctva KSK v spolupráci s povereným riaditeľom NsP hľadať 
spôsoby riešenia.  
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 4 
Uznesenie č. 15/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Návrh Rokovacieho 
poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 5 
Uznesenie č. 16/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Návrh vzorového 
Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 6 
Uznesenie č. 17/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Záverečný účet 
Košického samosprávneho kraja za rok 2009. 
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 7 
Uznesenie č. 16/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Úpravu rozpočtu 
Košického samosprávneho kraja v roku 2010 



 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 8 
Uznesenie č. 17/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Návrh VZN KSK 
o bližších podmienkach poskytovania finančného príspevku akreditovaného subjektu, 
právnickej osobe, fyzickej osobe alebo obci na vykonávanie opatrení sociálnoprávnej ochrany 
detí a sociálnej kurately na území Košického samosprávneho kraja 
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 9 
Uznesenie č. 18/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 
záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 5/2008 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach  
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 10 
Uznesenie č. 19/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie: Vyhodnotenie Plánu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja za rok 2009.  
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 11 
Uznesenie č. 20/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Spolufinancovanie 
projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Poliklinika Juh. 
 
 



Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

K bodu č. 12 
Uznesenie č. 21/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Spolufinancovanie 
projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Poliklinika Východ. 
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

K bodu č. 13 
Uznesenie č. 22/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Doplnenie uznesenia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 642/2009 zo dňa 27.04.2009 k Návrhu na 
vysporiadanie straty z minulých rokov v NsP sv. Barbory Rožňava, a.s. 
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu č. 14 
Uznesenie č. 23/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Vzdanie sa funkcie 
člena Dozornej rady Nemocnice s poliklinikou sv. Barbory Rožňava, a.s. 
 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodom č. 15 a 16 
V rámci týchto bodov členovia Zdravotnej komisie diskutovali o materiáloch predkladaných 
na aprílové rokovanie Zastupiteľstva KSK a prijali k nim vyššie uvedené uznesenia. 
 

Rokovanie komisie ukončila predsedníčka Zdravotnej komisie pri Zastupiteľstve KSK 
MUDr. Mária Grüllingová. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné 
poznatky a návrhy.  

 
PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 
MUDr. Mária Grüllingová, v.r. 

predsedníčka komisie 
 


